

Title (en)
COATING FOR SLIDING RUNWAY.

Title (de)
BEKLEIDUNG FÜR GLEITPISTEN.

Title (fr)
GARNITURES POUR PISTES DE GLISSEMENT.

Publication
EP 0008287 A1 19800220 (FR)

Application
EP 79900032 A 19790731

Priority
FR 7800185 A 19780105

Abstract (en)
[origin: WO7900479A1] Sliding runway for sports like skiing, sledging and similar. The runway is made of structural elements (1) substantially transversally molded of low cost synthetic material. Each element must be provided with a fitting (4) made of a material of better performance, so as to last longer or to present a better sliding coefficient etc... Some of the elements (4) have a relief and, as they are interchangeable, it is possible to obtain different runways or different segments of a same runway, according to its lay-out.

Abstract (fr)
Une piste de glissement pour l'exercice de sports tels que le ski, la luge et analogues est formée d'éléments de structure (1) substantiellement transversaux moulés en matière synthétique bon marché et recevant chacun un élément de garniture (4) en matière plus performante pour s'user moins vite, ou pour avoir un meilleur coefficient de glissement, etc.. Certains éléments (4) ont des reliefs, de différents types, et, comme ils sont interchangeables, on peut obtenir des pistes de type différent ou des segments à caractéristiques différents d'une même piste selon son tracé.

IPC 1-7
E01C 13/00; A63C 19/10; F16B 5/00

IPC 8 full level
E01C 13/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
E01C 13/12 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
CH DE GB LU SE

DOCDB simple family (publication)
WO 7900479 A1 19790726; EP 0008287 A1 19800220; FR 2413919 A1 19790803

DOCDB simple family (application)
FR 7900001 W 19790105; EP 79900032 A 19790731; FR 7800185 A 19780105